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Protokół nr 1/2018 

z obrad I Inauguracyjnej Sesji Rady Gminy Konopiska 

część I - z dnia 17 listopada 2018 r. o godz. 10:30 

w budynku OSP Konopiska, ul. Opolska 20 

część II - z dnia 20 listopada 2018 r. o godz. 10:15 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Konopiska. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i 

stwierdzenie jej prawomocności. 

 

W I sesji uczestniczyło 15 radnych. 

Sesję otworzyła radna seniorka – Jadwiga Majdzik. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad, jest kworum, przy którym Rada Gminy Konopiska może 

obradować i podejmować uchwały. Poinformowała, że sesja jest nagrywana, a nagrania będą 
udostępniane na stronie internetowej Gminy, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz             

w Biurze Rady Gminy. 

 

Poprosiła o powstanie – wprowadzono sztandar Gminy. 

Następnie odśpiewano Hymn Państwowy. 

 

Powitała: Wójta Gminy Konopiska – Pana Jerzego Żurka, radnych powiatowych: Pana 

Grzegorza Dynera i Pana Mieczysława Chudzika, Skarbnika Gminy – Panią Jadwigę Janik, 

Sekretarza Gminy – Panią Barbarę Ankowską – Lis, radcę prawnego – Panią Wiesławę 
Rodak, Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej - Panią Agnieszkę Jarosz, Ks. 

Proboszcza Sławomira Kaczmarka, Ks. Proboszcza Sebastiana Ciastka, Dyrektor SP ZOZ – 

Panią Annę Pogorzelską, dyrektorów szkół i przedszkola, strażaków, Koła Gospodyń 
Wiejskich, Koło Emerytów i Rencistów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych, Radnych Gminy Konopiska, Sołtysów, pracowników urzędu oraz 

zaproszonych gości i mieszkańców. 

 

Ad. 2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

 

Pani Agnieszka Jarosz – Przewodnicząca Gminnej Komisji wyborczej wręczyła radnym 

Zaświadczenia o wyborze. 

 

Ad. 3. Wręczenie Wójtowi zaświadczenia o wyborze. 

 

Pani Agnieszka Jarosz – Przewodnicząca Gminnej Komisji wyborczej wręczyła Wójtowi 

Zaświadczenie o wyborze. 

 

Ad. 4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

 

Następnie radna seniorka - Pani Jadwiga Majdzik odczytała rotę ślubowania i radni 

wyczytani kolejno przez najmłodszą radną Panią Karolinę Książek ślubowali. 

 

Podziękowała, złożyła gratulacje i stwierdziła, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli 
mandat Radnego Gminy Konopiska. 

 

Ad. 5. Złożenie ślubowania przez Wójta. 
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Wójt Gminy Konopiska Jerzy Żurek złożył ślubowanie. 

 

p.J.Majdzik- podziękowała, złożyła gratulacje i stwierdziła, że wójt, złożył ślubowanie i objął 
mandat Wójta Gminy Konopiska. 

 

Wyprowadzono sztandar Gminy. 

 

Oklaski. 

 

p.J.Żurek- podziękował wszystkim za wybór oraz za udział w wyborach samorządowych. 

 

Zaproszeni goście składali gratulacje i wręczali kwiaty Wójtowi i Radnym. 

 

Ad. 6. Ustalenie porządku obrad. 

 

p.J.Majdzik- przypomniała, że porządek obrad otrzymali Państwo przed sesją, czy ma ktoś 
jakieś uwagi?  

 

p.Wójt - zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 10, 11, 12 

następujących uchwał: 

10.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Konopiska. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Konopiska                

i ustalenia składów osobowych. 

 

p. J.Majdzik- czy są jeszcze jakieś wnioski lub uwagi do porządku obrad? 

Wniosków i uwag nie było. 

 

p.J.Majdzik- przystępujemy do przegłosowania wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie 10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Konopiska. 

 

p.J.Majdzik - poprosiła o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 
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13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

p.J.Majdzik- przystępujemy do przegłosowania wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie 11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Konopiska. 

 

p.J.Majdzik - poprosiła o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

p.J.Majdzik- przystępujemy do przegłosowania wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie 12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy 

Konopiska i ustalenia składów osobowych. 

 

p.J.Majdzik - poprosiła o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 
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9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

p.J.Majdzik – odczytała nowy porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Wręczenie Wójtowi zaświadczenia o wyborze.  

4. Złożenie ślubowania przez radnych. 

5. Złożenie ślubowania przez Wójta. 

6. Ustalenie porządku obrad. 

7. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Konopiska. 

8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 

9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Konopiska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Konopiska 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Konopiska i ustalenia 

składów osobowych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie sesji.    

 

p. J.Majdzik- czy są uwagi do porządku obrad? 

Uwag nie było. 

 

p.J.Majdzik - poprosiła o imienne przegłosowanie. 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 
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13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada jednogłośnie ustaliła porządek obrad I Sesji. 

 

Ad. 7. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Konopiska. 

 

p.J.Majdzik – przedstawiła program wyboru Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady 

Gminy i Wiceprzewodniczących, 

c) przyjęcie regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Gminy, 

d) prezentacja (wystąpienie) kandydatów, 

e) przeprowadzenie tajnego głosowania, 

f) odczytanie uchwały stwierdzającej wybór. 

 

p.J.Majdzik - poinformowała, iż w składzie Komisji Skrutacyjnej nie może być kandydatów 

na Przewodniczącego Rady Gminy i Wiceprzewodniczących. Poprosiła o zgłaszanie 

kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy. Zgłoszony kandydat winien wyrazić 
zgodę na kandydowanie. 

 

p.B.Jabłońska- na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy zgłosiła p.Edwarda Bałdygę. 
p.E.Bałdyga, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

p.J.Majdzik - czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. Poprosiła          

o zgłaszanie 3 kandydatów – radnych do pracy w Komisji Skrutacyjnej: 

 

p.A.Chmielewska- zgłosiła p. Piotra Szczerbak, który wyraził zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

p.E.Bałdyga - zgłosił p. Piotra Wojciechowskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

p.A.Chmielewska- zgłosiła p. Michała Cichonia, który wyraził zgodę na pracę w Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

p.J.Majdzik - czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. Czy Państwo 

mają uwagi do proponowanego składu Komisji Skrutacyjnej? Uwag nie było. 

 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

- Michał Cichoń 
- Piotr Szczerbak 

- Piotr Wojciechowski 

 

p. J.Majdzik- czy są uwagi do przedstawionego składu Komisji Skrutacyjnej? 

Uwag nie było. 
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p.J.Majdzik - poprosiła o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie powołała Komisję Skrutacyjną.  

 

p.J.Majdzik - zapoznała z zasadami głosowania przy wyborze Przewodniczącego Rady 

Gminy.  

- Głosowanie jest tajne. 

- Prawo zgłaszania kandydata przysługuje radnemu.  

- Przewodniczącego wybiera rada ze swego grona spośród nieograniczonej liczby 

kandydatów. 

- Radni głosują na kartach, które rozda Komisja Skrutacyjna. 

- Wybranym zostaje kandydat, który uzyska bezwzględną większość głosów, to znaczy 

otrzyma, co najmniej o jeden głos więcej od sumy pozostałych ważnie oddanych głosów.  

 

p.J.Majdzik – odczytała Regulamin głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy 

Konopiska. Czy ktoś ma uwagi do zaproponowanego Regulaminu głosowania? Nie widzę 
zgłoszeń. Przystępujemy do przegłosowania przyjęcia Regulaminu głosowania. 

 

p.J.Majdzik - poprosiła o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  
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11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Regulamin głosowania na Przewodniczącego Rady 

Gminy Konopiska. 

 

p.J.Majdzik - poprosiła o prezentację kandydata. 

 

Nastąpiła prezentacja kandydata. 

 

p.J.Majdzik – ogłosiła przerwę, poprosiła Komisję Skrutacyjną o ukonstytuowanie się 
poprzez wybór Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i o przygotowanie kart do 

głosowania. 

 

Przerwa. 

 

p.J.Majdzik – wznowiła obrady I sesji. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty i poinformowała, że głosowanie odbywa się w drugiej 

części sali, gdzie znajduje się urna, stolik i parawan zapewniający tajność głosowania. 

 

Tajne głosowanie. 

 

p.J.Majdzik – poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o ogłoszenie wyniku wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy. 

 

p.P.Szczerbak- Przewodniczący Komisji Skrutacyjne odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej sporządzony na I Sesji w dniu 17.11.2018 z przeprowadzenia tajnego 

głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Konopiska. Pan Edward 

Bałdyga jednogłośnie – 15 głosów „za” został wybrany Przewodniczącym Rady Gminy 

Konopiska. 

 

p.J.Majdzik – odczytała uchwałę nr 1/I/2018 z dnia 17 listopada 2018 roku w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Konopiska. 

 

Oklaski. 

 

Zaproszeni goście składali gratulacje i wręczali kwiaty wybranemu Przewodniczącemu Rady 

Gminy. 

 

p.J.Majdzik – pogratulowała wybranemu Przewodniczącemu Rady, poprosiła o dalsze 

prowadzenie sesji. 

 

p.E.Bałdyga- podziękował za wybór. 
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Oklaski. 

 

p.R.Kołodziejczyk- czy nie powinniśmy przegłosować uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Konopiska? 

 

p.W.Rodak- wyjaśniła, po uzgodnieniach z nadzorem nie możemy głosować uchwał gdzie 

przeprowadzane są tajne wybory.  

 

Ad. 8. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Gminy prowadzenia sesji od Radnego 

Seniora. 

p.Edward Bałdyga–Przewodniczący Rady Gminy Konopiska - podziękował za wybór. Przejął 
dalsze prowadzenie obrad. 

Oklaski. 

Ad. 9. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy Konopiska. 

p.E.Bałdyga – zgodnie z porządkiem obrad winniśmy dokonać wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Konopiska. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

oraz Statutem Gminy mamy wybrać 2 Wiceprzewodniczących Rady Gminy.  

p.E.Bałdyga– poprosił o zgłaszanie kandydatur na wiceprzewodniczących  

p.A.Janik- na Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Konopiska zgłosił p. Barbarę Jabłońską, 
która wyraziła zgodę, 

p.M.Poleszczuk- na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Konopiska zgłosił p. Roberta 

Kołodziejczyka, który wyraził zgodę, 

p.A.Chmielewska- na Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Konopiska zgłosiła p. Jadwigę 
Majdzik, która wyraziła zgodę. 

p.R.Kołodziejczyk- na Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Konopiska zgłosił p. Annę Świtek, 

która wyraziła zgodę, 
 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. Przypomniał 

zasady głosowania: 

- Głosowanie jest tajne. 

- Radni głosują na kartach, które rozda Komisja Skrutacyjna. 

- Wybranym zostaje kandydat, który uzyska bezwzględną większość głosów, to znaczy 

otrzyma, co najmniej o jeden głos „za” więcej od pozostałych ważnie oddanych głosów.  

 

 

p.E.Bałdyga – odczytał Regulamin głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Czy 

ktoś ma uwagi do zaproponowanego Regulaminu głosowania? Nie widzę dalszych zgłoszeń.  
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p.E.Bałdyga–Przystępujemy do przegłosowania przyjęcia Regulaminu głosowania na 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła Regulamin głosowania na Wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Konopiska. 

p.E.Bałdyga– ogłosił przerwę, poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy              

i przygotowanie kart do głosowania. 

 

Przerwa. 

 

p.E.Bałdyga– wznowił obrady I sesji. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty i poinformowała, że głosowanie odbywa się w drugiej 

części sali, gdzie znajduje się urna, stolik i parawan zapewniający tajność głosowania. 

 

Tajne głosowanie. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o ogłoszenie wyniku wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 

 

p.P.Szczerbak- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej - odczytał protokół Komisji 

Skrutacyjnej sporządzony na I Sesji w dniu 17.11.2018 z przeprowadzenia tajnego 

głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy Konopiska.  

Pani Barbara Jabłońska – 9 głosów „za” oraz Pani Jadwiga Majdzik – 10 głosów „za” zostały 

wybrane na Wiceprzewodniczące Rady Gminy Konopiska. 
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p.E.Bałdyga – odczytał uchwałę nr 2/I/2018 z dnia 17 listopada 2018 roku w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Konopiska. 

 

Oklaski. 

p.E.Bałdyga –złożył gratulacje wybranym Wiceprzewodniczącym Rady Gminy i zaprosił do 

stołu prezydialnego. Zgodnie z §20 Statutu Gminy Konopiska zawnioskował przerwę w sesji 

do 20.11.2018r. (wtorek) do godziny 10:00. Powodem przerwy w obradach jest konieczność 
zgłoszenia Przewodniczącemu Rady Gminy faktu utworzenia klubów radnych                         

i desygnowania ich przedstawicieli do Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków           

i Petycji. Sesja odbędzie się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Konopiskach. 

Jednocześnie poprosił radnych o przybycie do urzędu gminy na godzinę 9: 00 celem 

przekazania radnym sprzętu do głosowania i krótkiego instruktażu. Po sesji odbędzie się 
połączona komisja, na której zostaną omówione materiały sesyjne, które będą podejmowane 

na sesji 27.11.2018 r. 

 

Godzina 12:20. 

 

 

część II - z dnia 20 listopada 2018 r. o godz. 10: 15 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– wznowił obrady I sesji. Na podstawie listy obecności stwierdziła 

prawomocność obrad, jest kworum, obecnych 15 radnych, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować uchwały. Powitał: Wójta Gminy Konopiska – 

Pana Jerzego Żurka, Skarbnika Gminy – Panią Jadwigę Janik, Sekretarza Gminy – Panią 
Barbarę Ankowską – Lis, radcę prawnego – Panią Wiesławę Rodak, Radnych Gminy 

Konopiska, Sołtysów oraz pracowników urzędu. Poinformował, że jest nowy system, 

przeprosił, jeśli wystąpią jakieś problemy. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Rewizyjnej. 

 

p.E.Bałdyga–zgłosił p. Piotra Szczerbaka, który wyraził zgodę. 
 

p. P. Szczerbak –zgłosił p. Piotra Wojciechowskiego, który nie wyraził zgody. 

 

p.R.Kołodziejczyk –zgłosił p. Marcina Poleszczuka, który wyraził zgodę. 

p.E.Bałdyga–zgłosił p. Marka Parandyka, który wyraził zgodę. 
 

p. P. Szczerbak –zgłosił p. Karolinę Książek -, która nie wyraziła zgody. 
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p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. W imieniu 

klubu został zgłoszony p. Marcin Poleszczuk? Wpłynęła informacja o powstaniu Klubu 

Radnych Gminy Konopiska Porozumienie dla Powiatu Częstochowskiego, w składzie: 

1. Anna Świtek – przewodnicząca 

2. Robert Kołodziejczyk- zastępca  

3. Karolina Książek – sekretarz 

4. Piotr Wojciechowski- członek 

5. Marcin Poleszczuk – członek 

Desygnowany z tego klubu jest Marcin Poleszczuk. 

p.E.Bałdyga– przystępujemy do przegłosowania powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Konopiska w składzie: 

 

1. Parandyk Marek  

2. Poleszczuk Marcin 

3. Szczerbak Piotr  

 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

 

Rada Gminy jednogłośnie powołała Komisję Rewizyjną Rady Gminy Konopiska. 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
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UCHWAŁA NR 3/I/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska- podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

p.A.Świtek – zgłosiła p. Marcina Poleszczuka, który wyraził zgodę. 
 

p.A.Janik– zgłosił p. Piotra Szczerbaka, który wyraził zgodę. 
 

p. M.Poleszczuk – zgłosił p. Marka Parandyka, który nie wyraził zgody. 

 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. 
 

p.E.Bałdyga– przystępujemy do przegłosowania kandydata p.M.Poleszczuka na  

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „przeciw” 

2. Benesz Janusz - „przeciw” 

3. Chmielewska Agnieszka - „przeciw” 

4. Cichoń Michał - „przeciw” 

5. Jabłońska Barbara - „przeciw” 

6. Janik Andrzej - „przeciw” 

7. Jarosz Andrzej - „przeciw” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „przeciw” 

11. Parandyk Marek - „przeciw” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „przeciw” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 5 głosów, „przeciw”- 10 głosów. 

                      

Rada Gminy większością głosów odrzuciła kandydata p.M.Poleszczuka na  

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– przystępujemy do przegłosowania kandydata p.P.Szczerbaka na  

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie. 
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Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „przeciw” 

9. Książek Karolina - „przeciw” 

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „przeciw” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „przeciw” 

15. Wojciechowski Piotr - „wstrzymał się” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 10 głosów, „przeciw”- 4 głosów, „wstrzymujących się „ – 1 

głos. 

 

Rada Gminy większością głosów przyjęła kandydata p.P.Szczerbaka na  

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

UCHWAŁA NR 4/I/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 listopada 2018 r. 
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w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska- 

podjęta jednogłośnie. 

 

 

p.E.Bałdyga– zawnioskował o wprowadzeniu do porządku obrad uchwały w sprawie 

powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie wniosku. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

Rada Gminy jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad uchwały w sprawie 

powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Konopiska. 

 

p.A.Janik - zgłosił p.Marka Parandyka, który wyraził zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. 
 

p.B.Jabłońska - odczytała uchwałę. 
 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 

 

1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 
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5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

UCHWAŁA NR 5/I/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Konopiska - podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Konopiska 

i ustalenia składów osobowych. 

 

p.E.Bałdyga- zaproponował czteroosobowe składy komisji. Czy są inne propozycje? 

 

p.W.Rodak - wyjaśniła, że radni mogą być członkami tylu komisji ilu tylko chcą. 
 

p.E.Bałdyga- poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Finansów, Gospodarki, 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

p.A.Świtek – zgłosiła p. Roberta Kołodziejczyka, który wyraził zgodę. 
 

p.P.Szczerbak –zgłosił p. Michała Cichonia, który wyraził zgodę. 
 

p.J.Majdzik – zgłosiła p. Edwarda Bałdygę, który wyraził zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – zgłosił p. Jadwigę Majdzik, która wyraziła zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. 
 

Skład Komisji Finansów, Gospodarki, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Bałdyga Edward 

2. Cichoń Michał  

3. Kołodziejczyk Robert 

4. Majdzik Jadwiga  

 

p.E.Bałdyga- poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia           

i Spraw Społecznych. 

 

p.A.Jarosz– zgłosił p. Agnieszkę Chmielewską, która wyraziła zgodę. 
 

p.R.Kołodziejczyk –zgłosił p. Karolinę Książek, która wyraziła zgodę. 
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p.M.Parandyk – zgłosił p. Barbarę Jabłońską, która wyraziła zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – zgłosił p. Andrzeja Janika, który wyraził zgodę. 
 

p. M. Poleszczuk– zgłosił p. Annę Świtek, która wyraziła zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. Musimy 

przegłosować skład komisji. 

 

p.W.Rodak- wyjaśniła, że nie można ograniczać radnych. Umówiliście się, że komisje mają 
być czteroosobowe, ale radni mogą się zapisać do ilu chcą komisji. 

 

Skład Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych: 

1. Chmielewska Agnieszka  

2. Jabłońska Barbara  

3. Janik Andrzej 

4. Książek Karolina 

5. Świtek Anna 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Samorządu Terytorialnego            

i Przestrzegania Prawa. 

 

p. M. Poleszczuk – zgłosił p. Piotra Wojciechowskiego, który wyraził zgodę. 
 

p.A.Chmielewska – zgłosiła p. Andrzeja Janika, który wyraził zgodę. 
 

p.P.Szczerbak –zgłosił p. Andrzeja Jarosza, który wyraził zgodę. 
 

p.R.Kołodziejczyk – zgłosił p. Janusza Benesza, który wyraził zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. 
 

Skład Komisji Samorządu Terytorialnego i Przestrzegania Prawa: 

1. Benesz Janusz  

2. Janik Andrzej  

3. Jarosz Andrzej 

4. Wojciechowski Piotr 

 

p.E.Bałdyga - poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

p.E.Bałdyga – zgłosił p. Andrzeja Jarosza, który wyraził zgodę. 
 

p.R.Kołodziejczyk – zgłosił p. Michała Cichonia, który nie wyraził zgody. 

 

p.A.Świtek – zgłosiła przedstawiciela klubu p. Piotra Wojciechowskiego, który wyraził 

zgodę. 
 

p.A.Jarosz – zgłosił p. Agnieszkę Chmielewską, która wyraziła zgodę. 
 



 

17 

 

p.M.Parandyk – zgłosił p. Edwarda Bałdygę, który wyraził zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – zgłosił p. Jadwigę Majdzik, która wyraziła zgodę. 
 

p.E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś propozycje? Nie widzę dalszych zgłoszeń. 
 

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Bałdyga Edward 

2. Chmielewska Agnieszka  

3. Jarosz Andrzej  

4. Majdzik Jadwiga 

5. Wociechowski Piotr 

 

p.E.Bałdyga – przedstawił składy komisji: 

 

 Komisja Finansów, Gospodarki, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

1. Bałdyga Edward 

2. Cichoń Michał  

3. Kołodziejczyk Robert 

4. Majdzik Jadwiga  

 

 Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych: 

1. Chmielewska Agnieszka  

2. Jabłońska Barbara  

3. Janik Andrzej 

4. Książek Karolina 

5. Świtek Anna 

 

Komisja Samorządu Terytorialnego i Przestrzegania Prawa: 

1. Benesz Janusz  

2. Janik Andrzej  

3. Jarosz Andrzej 

4. Wojciechowski Piotr 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Bałdyga Edward 

2. Chmielewska Agnieszka  

3. Jarosz Andrzej  

4. Majdzik Jadwiga 

5. Wojciechowski Piotr 

 

p.E.Bałdyga – czy wszystko się zgadza? 

Uwag nie było. 

 

p.J.Majdzik - odczytała uchwałę. 
 

 

p.E.Bałdyga– poprosił o imienne przegłosowanie uchwały. 

 

Głosowało 15 radnych: 
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1. Bałdyga Edward - „za”                           

2. Benesz Janusz - „za” 

3. Chmielewska Agnieszka - „za” 

4. Cichoń Michał - „za” 

5. Jabłońska Barbara - „za” 

6. Janik Andrzej - „za” 

7. Jarosz Andrzej - „za” 

8. Kołodziejczyk Robert - „za” 

9. Książek Karolina - „za”   

10. Majdzik Jadwiga - „za”  

11. Parandyk Marek - „za” 

12. Poleszczuk Marcin - „za” 

13. Szczerbak Piotr - „za” 

14. Świtek Anna - „za” 

15. Wojciechowski Piotr - „za” 

 

Głosowało 15 radnych: „za”- 15 głosów. 

UCHWAŁA NR 6/I/2018 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 20 listopada 2018 r. 

w sprawie powołania stałych Komisji Rady Gminy Konopiska i ustalenia składów 

osobowych - podjęta jednogłośnie. 

 

p.E.Bałdyga- ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się komisji i wyboru 

przewodniczących oraz zastępców. 

 

Przerwa. 

 

p.E.Bałdyga- wznowił obrady I sesji. Przedstawił przewodniczących i zastępców komisji: 

 

 Komisja Finansów, Gospodarki, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska: 

Cichoń Michał - Przewodniczący 

Majdzik Jadwiga – Zastępca 

 

 Komisja Samorządu Terytorialnego i Przestrzegania Prawa: 

Janik Andrzej - Przewodniczący 

Benesz Janusz - Zastępca 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych: 

Chmielewska Agnieszka - Przewodnicząca 

Jabłońska Barbara - Zastępca 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

Jarosz Andrzej – Przewodniczący 

Chmielewska Agnieszka - Zastępca 

 

Ad.14. Wolne wnioski. 

p.E.Bałdyga- zawnioskował by na wszystkich sesjach był obecny informatyk, który zapewni 

elektroniczną obsługę głosowań. Pani Ania nie jest w stanie robić kilku czynności na raz. Nie 

możemy sobie pozwolić na błędy w dobie informatyzacji. Ustalimy termin szkolenia              
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z Konradem, na którym zapoznamy się z obsługą i będziemy działać na ustawionych 

tabletach. Drugi wniosek to mikrofon przenośny, który ułatwi prowadzenie obrad. 

 

p.M.Poleszczuk- w Aleksandrii przy ul. Gościnnej wykonywany jest kolejny etap budowy 

chodnik. Wyjaśnił, że tam są drzewa do wycięcia. Jeśli drzewa nie zostaną usunięte przed 

budową chodnika to będzie problem. 

 

p.J.Żurek- zasada jest jedna, jeśli to jest nasz teren to występujemy do RDOŚ o zgodę. 
Wydaje mi się, że tam jest teren prywatny. Sprawdzę i dam znać. 
 

p.M.Poleszczuk- drzewa są oznakowane. 

 

p.J.Żurek- boję się, że był tam ktoś z RDOŚ i oglądał, i że nie ma decyzji.  Sprawdzę to. 

RDOŚ rządzi się swoimi prawami. Jeśli to jest RDOŚ to nie przeskoczymy tematu. Zbliża się 
zima i zakończenie może być zagrożone. Może miał to ktoś wyciąć i nie wycina. 

 

p.B.Jabłońska- na ul. Częstochowskiej powstał sklep Dino. Czy jest możliwość zrobienia 

pasów? tam jest niebezpiecznie. 

 

p.J.Żurek- zgłaszaliśmy ten temat przy budowie sklepu, otrzymaliśmy z ZDW odmowną 
odpowiedź. 
 

p.B.Jabłońska- czy można coś zrobić dla bezpieczeństwa? 

 

p.J.Żurek- wyjaśnił, że odpowiedź była jednoznaczna. 

 

p.B.Jabłońska-, czym to dokumentowali? 

 

p.J.Żurek- każde przejście, jeśli chodzi o pasy jest zmianą organizacji ruchu. Tłumaczą, że 

droga wojewódzka jest po to by sprawnie nią przejechać. Teraz były wybory, może ktoś inny 

będzie się zajmował. Jeśli jest taki postulat to powtórzymy pismo. 

 

 

p.E.Bałdyga- odnośnie pasów przypomniał, że na Wygodzie wysiadają mieszkańcy Hutek      

i Rększowic przechodzą na drugą stronę ulicy. Tam jest bardzo niebezpiecznie. Z tego, co 

wiem to było pisane, ale proszę jeszcze raz ponowić. Mieszkańcy zgłaszają 
niebezpieczeństwo. Wyjaśnił, że wysiada grupa osób. Na wysokości przystanku powinna być 
lampa. Wspólnie z panią dyrektor szkoły w Hutkach próbujemy rozwiązać problem, piszemy 

do ZDW o budowę chodnika od szkoły do sklepu to jest odcinek ok. 50 metrów. Wyjaśnił, że 

tam nie ma pobocza. Poprosił o interwencję w tej sprawie. Z panią dyrektor będziemy pisać w 

tej sprawie. 

 

p.T.Gwóźdź- osoby, które były na zebraniu sołeckim wiedzą, że ten temat jest poruszany od 

wielu lat. W poprzedniej kadencji zwracaliśmy się w piśmie do zarządu dróg.  Pismo 

podpisało wielu rodziców i pracowników szkoły. Otrzymaliśmy odpowiedź, że ZD nie 

dysponuje środkami i proszą żebyśmy zwrócili się do urzędu marszałkowskiego                     

o zapewnienie tych pieniędzy w budżecie.  Myślę, że oni potrzebują wsparcia z naszej strony. 

Tam jest dojście do sklepu oraz mieszka wielu uczniów, którzy chodzą do szkoły. Będziemy 

wdzięczni za interwencję. Jest bardzo duże niebezpieczeństwo przy tym obciążeniu drogi. Za 

każde takie pozytywne stanowisko będę bardzo wdzięczna. 
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p.M.Poleszczuk- przypomniał o chodniku na Korzonku, gdzie do wykonania jest większy 

kawałek, na którym nie ma pobocza. 

 

p.M.Cichoń- bardzo niebezpiecznie jest na zbiegu ul. Śląskiej i ul. Sportowej. Przed tym 

skrzyżowaniem ludzie jeżdżą po chodniku chcąc ominąć korek. Wielokrotnie pytano mnie 

czy jest coś do zrobienia w tym temacie by zwiększyć bezpieczeństwo na tym odcinku. 

 

p.A.Chmielewska- niebezpieczne jest wysiadanie na przystanku „Wygoda Górka”, koło 

bloków. Wymalowane są pasy, ale został przeniesiony przystanek. Ludzie wysiadając             

z autobusu wpadają do rowu, bo nie ma tam pobocza. Nie da się bezpiecznie stanąć na 

przystanku. Czy nawet czekać na autobus. 

 

p.E.Bałdyga- myślę, że to było spowodowane tym, że nie można się zatrzymywać przed 

pasami. Musimy cos tam zrobić. Tam nie ma miejsca do wsiadania ani wysiadania. Poprosił   

o interwencję Pana Wójta. 

 

p.A.Świtek- poprosiła o zamontowanie lustra przy ul. Orlika a ul. Zielonej. Wyjaśniła jak 

wygląda wyjazd, który jest bardzo niebezpieczny. Lustro znacznie by rozwiązało problem. 

 

p.M.Parandyk- złożył wniosek dot. ul. Klonowej i ul. Szkolnej gdzie jest duży spadek drogi. 

Zbliża się zima. Niejeden kierowca pojechał tam prosto. Czy dałoby się zrobić takie pasy 

zwalniające jak w Nieradzie? Czy dałoby się zrobić pasy dla dzieci, które z ul. Szkolnej 

przechodzą na ul. Opolską? Nie ma tam pasów. Te pasy mogłyby być wykonane, jako pasy 

spowalniające. Wyjaśnił, że ludzie przechodzą przez skrzyżowanie. Zawnioskował                 

o wykonanie chodnika na ul. Szkolnej. 

 

p.A.Janik- samochody przy budowie autostrady nawożą duże ilości błota na drogę. Jest 

niebezpiecznie. Przy budowie autostrady nie zadbano o mieszkańców. Woda stoi w rowach, 

zalewa pobliskich mieszkańców. Zgłosił problem dzików. 

 

p.E.Bałdyga- zwracaliśmy się do kół. 

 

p.P.Wojciechowski – zawnioskował o połączenie chodnika od Kopalni do ul. Przejazdowej. 

Jest to teren zamieszkały, nieoświetlony, problem jest z dojściem do przystanku i do szkoły. 

Jest niebezpiecznie, z Kost-Betu jeździ dużo tirów.  

 

p.E.Bałdyga- to jest duża inwestycja, którą trzeba uzgadniać. Poprosił o zapoznanie się            
z projektem budżetu oraz o składanie wniosków. 

 

p.J.Benesz- zawnioskował o budowę chodnika w Jamkach. 

 

p.E.Bałdyga- poprosił o składanie wniosków do budżetu. 

 

p.J.Benesz- poprosił o zamontowanie znaków ograniczających prędkość, samochody szybko 

jeżdżą. 
 

p.E.Bałdyga- są tam ograniczenia, ciężarówki tamtędy nie jeżdżą.  Z wolnymi wnioskami pan 

wójt zapozna się, jak również będą poruszane na komisjach. 
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p.T.Gwóźdź- zaprosiła na sztukę „Skąpiec”, która jest wystawiana na deskach szkoły             

w Hutkach. Projekt „Teatr odzwierciedleniem życia” jest realizowany w ramach oddolnych 

inicjatyw gminy Konopiska. Odbędzie się 30.11.2018 r. o godz. 16: 00. Przekazała 

zaproszenia. 

 

p.J.Żurek- doskonale zna przedstawione problemy. Są pewne zasady. Ja jestem od 

wykonania. Od tego, co będziemy robić jesteście Wy. Nie wszędzie jesteśmy właścicielami. 

Jesteśmy uzależnieni od ZDW czy ZDP. Wszyscy znamy zasady. Wszystkie te tematy 

doskonale znamy. Są tematy, które od wielu lat staramy się rozwiązać z różnym skutkiem. Są 
podejmowane działania. Były wybory, może będą nowi ludzie, którzy przychylą się do tych 

problemów. Temat dot. Wygody, drogowcy jednoznacznie mówią, że nie ma zagrożenia.  

Przez Jamki została wykonana organizacja ruchu, gdzie zostały wyeliminowane duże tonaże. 

Kodeks drogowy wyraźnie mówi, że w terenie zabudowanym można jeździć z prędkością 50 

km na godzinę. Są ludzie, którzy jedzą 100 km/h w terenie zabudowanym. Wielokrotnie 

pisemnie i ustnie wnioskowaliśmy do policji o kontrolę. Musimy się wszyscy nauczyć 
bezpiecznie jeździć. To, co zostało powiedziane, zostało zanotowane. Będą dodatkowe pisma. 

Odnośnie przejścia na „Tuszynku”, były składane pisma o wykonanie trzech przejść. 
Otrzymaliśmy odpowiedzi odmowne na wszystkie przejścia, a za chwilę przejście zostało 

zrobione. Proszę zobaczyć, dokąd prowadzi to przejście. Zapomniano, że przejście koliduje    

z innymi przepisami. Tu jest nowy temat, który trzeba im uzmysłowić. Temat jest stosunkowo 

prosty do załatwienia. Trzeba odcinek 12 metrów zarurować i zrobić bezpieczne miejsce do 

wysiadania. To nam pokazuje, że nie można się załamywać jak przyjdzie jakieś pismo, tylko 

trzeba dalej się starać. Podobna sytuacja jest z chodnikami przy drogach wojewódzkich. Na 

koniec roku dostajemy środki i martwimy się czy do końca roku zdążą zrobić w terminie. 

Chciałbym byście mnie traktowali, jako gospodarza, który widzi i reaguje, ale moje 

możliwości też są ograniczone. 

 

p.E.Bałdyga- po zakończeniu sesji odbędzie się połączona komisja. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad p. Edward Bałdyga Przewodniczący Rady podziękował 

za udział w sesji, zamknął obrady I sesji Rady Gminy Konopiska. 

Sesja trwała do godziny 11:45. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:                                      Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

Anna Podsiadlik                                                          Edward Bałdyga 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


